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Nieuw plan voor de Floris V Dreef in Blaricum. ‘We doen nog een keer een rondje’ 

• Alexander Poort 
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Er komt ‘nog een rondje’ overleg en nieuwe plannen maken voor de Floris V Dreef in Blaricum. © 
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Blaricum,,We doen nog een rondje.’’ Met dat zinnetje vatte René Wiegel van de VVD de 

raadsdiscussie over de Floris V Dreef in Blaricum kort en bondig samen. Een amendement van 

Ramona Beemsterboer namens Hart voor Blaricum dat voorziet in een nieuwe informatieronde langs 

alle betrokkenen bij de weg door de Blaricummermeent is namelijk aangenomen. 

 

De veiligheid van de Floris V Dreef houdt de gemoederen in de Blaricumse politiek al ruim een week 

in de greep. Een voorstel van het college om niets te doen aan de doorgaande weg is zowel de 

omwonenden als de politici in het verkeerde keelgat geschoten. ,,Volgens deskundigen is de weg 

veilig’’, hield wethouder Anne-Marie Kennis de Blaricumse politiek eerder al voor. ,,Als u toch wat wilt 

doen, is dat een politieke keuze.’’ 

Amendementen 

En dat was niet aan dovemansoren gericht. Maar liefst twee amendementen lagen voor. Liesbeth 

Boersen van De Blaricumse Partij was heel concreet. Haar voorstel was om twee verkeersplateaus, 

met zebrapaden op de gevaarlijkste kruisingen aan te leggen. Bovendien moest de hele Floris V Dreef 

een 30 kilometerweg worden. Voor dit plan kreeg zij alleen steun van de PvdA. Daarmee bleef het 

amendement van Hart voor Blaricum over. 
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Raadslid Ramona Beemsterboer wil dat het college opnieuw een plan gaat maken voor de Floris V 

Dreef en dan met name voor de kruising van de Zuiderzeedreef. Want dat is het grootste knelpunt. 

Daar is iedereen het wel over eens. Al nuanceerde Peter Uitendaal van D66 de grootte van het 

probleem wel. ,,Het knelpunt zit eigenlijk tussen tien over acht en vijf voor half negen ‘s morgens. 

Dan moeten kinderen naar school, mensen naar hun werk. De rest van de dag is er geen hoge 

verkeersintensiteit. Het is wel een druk kruispunt met diverse weggebruikers die elkaar soms in de 

weg zitten’’, zo heeft hij geconstateerd. Ondanks de zeer beperkte tijd dat er echt een probleem is, 

vindt ook hij dat ‘aanvullende maatregelen zijn vereist’. Welke dat zijn mag het college gaan 

uitvragen. 

Klaar-over 

Al moet dat volgens de motie van Beemsterboer wel binnen strakke kaders. Zo blijft de Floris V Dreef 

een 50 kilometerweg. Ook mogen de zijwegen niet worden aangesloten op de Floris V Dreef. 

Bovendien dienen de maatregelen te worden toegespitst op de schoolgaande jeugd. Zij wilde 

oorspronkelijk dat het college voor 1 maart met een nieuw voorstel naar de raad zou komen. ,,En als 

het nodig is ga tot die tijd dan wel een paar dagen per week als klaar-over staan’’, merkte zij nog op. 
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Die belofte trok zij in toen wethouder Kennis duidelijk maakte dat de in eerste instantie geschetste 

tijdspanne wel heel kort was. Zij beloofde echter wel opnieuw te gaan praten met omwonenden, 

experts, hulpdiensten en andere betrokkenen om te kijken hoe het onveiligheidsgevoel van de buurt 

kan worden weggenomen. Met uitzondering van de Partij van de Arbeid en De Blaricumse Partij 

stemde uiteindelijk de hele raad in. Inclusief de VVD. Eigenlijk vindt fractievoorzitter Wiegel het een 

onnodige exercitie. ,,Ik verwacht hier niets nieuws van. Er is al uitgebreid met alle belanghebbenden 

gesproken, ook met ambtenaren en deskundigen, maar dat lijkt niemand te willen horen. Dus dan 

doen we nog maar een rondje.’’ 
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